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Motioner till årsmöte/stämma 2024 
Det har kommit in tre motioner till årsmötet/stämman 2024. Styrelsen behandlade 
dem vid styrelsemöte 2024-04-26 och nedan kan ni läsa styrelsens svar och förslag till 
beslut. Motionerna som skickats in till klubben återfinns i sin helhet på sidan 3. 

 

Motion 1 till Loftahammars Golfklubb 
Gräs-tee på rangen: 
Om man spelar golf på gräs ska man ha möjligheten att träna på gräs, helt logiskt. 
Det ger också en högre kvalitetsstämpel på klubben. 
Skötsel av gräs-tee kan delegeras till resursgruppen. 

 

Styrelsens svar angående motion 1: 

För några år sedan hade vi gräs-tee på rangen, men vi valde att ta bort det på grund av 
för få resurser att sköta grästeet, inget framdraget vatten, samt för att det var svårt att 
hålla en god kvalité på gräs-teet. Ett gräs-tee som inte håller en väldigt god kvalité ger 
inte klubben en ökad kvalitetsstämpel och att hålla en hög kvalité på ett gräs-tee för 
träning kräver resurser. Vi hade också ett behov av fler range-platser som alltid var 
tillgängliga. När vi tog bort gräs-teet valde vi att inom ramen för ungdomssatsningen 
och intäkter från ”Fem juniorer är fler än fyra seniorer” investera i en lång range-matta 
med fler range-platser för att fler golfspelare ska kunna träna samtidigt. Det är idag 
väldigt få golfklubbar som erbjuder gräs-tee till sina medlemmar och gäster på sina 
träningsanläggningar. Idag är det på övningsområdet lite platsbrist för ett grästee och 
svårt att få till ett grästee på en plats som inte utgör risker för att golfbollar skulle 
kunna träffa andra golfspelare. Men frågan bör utredas och diskuteras vidare för att 
avgöra vilka möjligheter och hinder som finns för att etablera ett grästee på rangen.  

  

Styrelsens föreslår årsmötet/årsstämman:  

• att frågan om grästee på rangen utreds inom ramen för SGF:s projekt som kallas 
”Bättre spelupplevelse” som LGK från våren 2024 är med i. Kortfattat kan man säga 
att syftet med projektet är att ta fram en plan för utveckling av golfbanan som leder 
till en förbättrad spelupplevelse. 

 

Motion 2 till Loftahammars Golfklubb 
Nya ställplatser till vänster om nätet på 1:ans 58 tee. 
Man borde få plats med 4-6 fina platser med el istället för nuvarande 2-3 på 
parkeringen. El finns i redan i närheten pga befintliga laddelstolpar. 

 

Styrelsens svar angående motion 2: 
Där motionärer föreslår att nya ställplatser skulle anläggas har vi i dag en 

granplantering där ett antal medlemmar äger sin egen gran. Att anlägga ställplatser i 

direkt anslutning till första tee skulle kunna påverka upplevelsen negativt för de som 
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slår ut från första tee. Vi har idag två el-platser för husbilar och det är endast vid något 

tillfälle vi fått säga ifrån till husbilsgäster på grund av platsbrist. Är det fullt kan husbilar 

ställa sig på parkeringen utan el, alternativt besöka någon av campingarna. När vi en 

gång i tiden anlade våra husbilsplatser hade vi en diskussion om att vi inte skulle 

konkurrera med campingarna. Vi äger inte marken där en eventuell anslutningsväg till 

husbilsparkeringen skulle ansluta och sannolikt är kostnaden relativt hög för att bygga 

ställplatser på föreslagen plats. 

 

Styrelsens föreslår årsmötet/årsstämman:  

• att avslå motionen. 
 

Motion 3 till Loftahammars Golfklubb 
Föreslår att det alltid ska vara lägesförbättring på banan vid sällskapsspel. 
 

Styrelsens svar angående motion 3: 

Lägesförbättring kan endast medges vid onormala banförhållanden (OFB) Regel 16. 

I regelbokens klargöranden anges att lägesförbättring inte får vara permanent. 

 

Motionären anger ”bana” som gräns för lägesförbättring. Definitionen för bana är hela 
spelfältet uppdelat i fem definitioner. Regel 2. Det oftast förekommande området för 
lägesförbättring brukar vara den finklippta delen. 

Om man beslutar enligt motionen kan man fortsättningsvis inte spela en enda 
handikappgrundande runda på Loftahammars golfbana, eftersom lägesförbättring på 
hela spelfältet medger ej handikappgrundande runda. 

 

Styrelsens föreslår årsmötet/årsstämman:  

• att avslå motionen. 
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Motion 1 

Grästee på rangen: 

Om man spelar golf på gräs ska man ha möjligheten att träna på gräs, helt logiskt. 

Det ger också en högre kvalitets stämpel på klubben. 

Skötsel av grästee kan delegeras till resursgruppen. 

 

Med vänlig hälsning,  

Göran Lund 

_______________________________________________________________________________ 

 

Moton 2 

Ställplatser: 

Nya ställplatser till vänster om nätet på 1:ans 58 tee. 

Man borde få plats med 4-6 fina platser med el istället för nuvarande 2-3 på parkeringen. 

El finns i redan i närheten pga befintliga laddelstolpar . 

 

Båda förslagen medför en mindre investering och kommer att avsevärt förbättra besöks upplevelsen 

hos våra greenfee gäster. 

 

Med vänlig hälsning,  

Göran Lund 

 

_______________________________________________________________________________ 

 

Motion 3 

Hej 
  
Motion till årsmötet: 
  

1. Föreslår att det alltid ska vara lägesförbättring på banan vid sällskapsspel. 
  
mvh 
Peter Magnusson 
070-545 57 57 
 


